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Írásbeli kérdés
Kövér László ár,
az Országgyű lés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

„Mit kíván tenni a Nemzeti Erőforrás Minisztérium a MAOE m űködésének támogatás a
érdekében?” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani dr . Réthelyi
Miklós nemzeti erőforrás miniszterhez.

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A számos művészeti ágat lefedő, közel 7000 fős tagságú Magyar Alkotóművészek Országo s
Egyesülete (MAOE) a halai művésztársadalmat képviselő legfontosabb szervezetek egyike .
Az egyesület a rendszerváltozást követően, 1992-ben alakult meg a korábbi M űvészeti Alap
átszervezésével, a művészeket szolgáló vagyon pedig a Magyar Alkotóm űvészeti
Közalapítvány (MAK) kezelésébe került .

A 2010-es kormányváltást követően az új kormány több közalapítvány megszüntetése mellet t
döntött ; így jött létre a működése során egyre több anomáliát mutató MAK helyett a Magyar
Alkotóművészeti Közhasznú Nonprofit Kft. (MANK). A MANK megalakítása helyes döntés
volt, amely a korábban a közalapítvány kezelésében lév ő vagyonelemek jobb hasznosulását
teszi lehetővé, az átszervezés következményeként azonban a MAOE finanszírozási hátter e
bizonytalanná vált . Mivel az új struktúrában a MAOE már nem élvezheti a MANK várhatóa n
jobb működéséből fakadó előnyöket, a kulturális kormányzatnak megoldást kell találnia a z
egyesület további munkájának segítésére .

Ezért kérdezem Miniszter Úrtól :

Mit kíván tenni a minisztérium a hazai alkotóművészek reprezentatív szervezete, a MAOE
működésének segítése érdekében? Mikor számíthat az egyesület működési támogatásra?

Várom Miniszter Ur megtisztel ő válaszát!

L. Simon László
Fidesz – Magyar Polgári Szövetség

Budapest, 2012 . március 21 .
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